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Verslag schoolraad 29.08.2023 19h - 21h 

Aanwezig: Stefanie Pintelon, Alexandra Vercruysse, Sofie Baert, Annik Soete ,Veerle Delember, Johan 
Vergaerde,, Sofie Devriendt, Koenraad Verduyn, Pascale Sibiet 

Verontschuldigd: Ann Huyghe, Jill Vanhoecke 

Vergadering:  

- Verslag vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

Agenda: 

- Juf Sylvie wordt vervangen door juf Ann aangezien zij naar het ondersteuningsteam is overgegaan en 
de school heeft verlaten. 

Evaluatie schooljaar 2022-2023: 

- De school zet verder in op lezen: De leesateliers worden verdergezet en de lees-grootouders worden 
meegenomen naar het 2de leerjaar. In het 1e leerjaar wordt opnieuw een letterfeest georganiseerd na 
de krokusvakantie (wanneer ze alle letters kennen).  Lezen blijft evenwel een moeilijke opdracht, in 
het kleuter werden er luisterboxen gemaakt. 

Tijdens de voorleesweek zal er nagedacht worden hoe anderstalige ouders kunnen betrokken worden. 
Zij kunnen bijvoorbeeld een verhaal in de moedertaal voorlezen, de schoolraad wil gerust deze ouders  
aanspreken aan de schoolpoort.  

- De autoluwe schoolstraat blijft in proeffase tot in testfase tot november, nadien zal dit geëvalueerd 
worden.  

- Kiva huistaken: deze huistaken werden allemaal ontwikkeld en zullen behouden blijven. Er worden 
telkens 2 huistaken per schooljaar verdeeld. 

Schooljaar 2023-2024: 

- Dit schooljaar wordt er in ieder leerjaar gewerkt rond het Ensorproject en dit dmv diverse opdrachten 
in de stad. 

- De nieuwe schoolbrochure staat online gepubliceerd. 

- Er is een daling van het aantal kleuters, dit is wellicht te wijten aan de verkeerssituatie (sluiten van 
de brug) 

Diversen 

- Alcohol op schoolevenementen: er wordt gevraagd wat het beleid is van de school aangaande alcohol 
op schoolevenementen (fuif, schoolfeest,..). De directeur begrijpt dat dit een gevoelig punt is, er zal 
bekeken worden wat het eind uur is van de schoolfuif. 

- Opvolging gescheiden kleedruimtes 5-6de leerjaar: Er werd een gordijn gehangen tussen jongens en 
meisjes. 

- Opvolging vegetarisch aanbod schoolmaaltijden: De directeur zal navraag doen bij de traiteur. 

- Er wordt gevraagd om de communicatie mbt schooluitstappen zo tijdig mogelijk door te geven zodat 
ouders dit kunnen organiseren en bv voor het vervoer kunnen instaan. Er wordt ook gevraagd of het 
niet mogelijk is om de communicatie meer digitaal door te sturen ipv via een brief. Er wordt vermeld 
dat dit soms moeilijk is. Algemene communicatie vanuit het secretariaat loopt via e-mail, persoonlijke 
communicatie vanuit de klas gebeurt via een brief. 
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- Verbouwingen school: De verbouwingen worden voorgesteld, er zal van start gegaan worden met de 
vernieuwing van het dak. Gezien de grootte van het project, zullen de verbouwingen in verschillende 
fases verlopen. Voorlopig werd fase 1 toegekend.  

 

Volgende schoolraad: 20/02 19h30 en 28/05 19h30 

 












